
Hannie Ingenpas

Wil jij ook afvallen? 
Maak dan nu een  
afspraak voor een gratis  
kennismakingsgesprek

De meeste mensen die last hebben van 

overgewicht zullen het herkennen, er 

komt een moment dat je zegt ‘genoeg is 

genoeg’, en je beslist dat het tijd is om 

eindelijk de overtollige kilo’s kwijt te  

raken.

“Ik moest mijn levenswijze drastisch gaan 
veranderen”

Voor Hannie kwam dat moment tijdens haar 
laatste vakantie twee jaar geleden. Ze kreeg 
meteen na aankomst vervelende lichamelijke 
klachten waardoor ze in het ziekenhuis  
belandde. “Na thuiskomst moest ik mijn  
levenswijze dus drastisch gaan veranderen”, 
vertelt Hannie. Een levenswijze met veel 
stress, bijna geen beweging en ongezond  
en/of te weinig eten veroorzaakte een slechte 
gezondheid. Dit was de eerste aanleiding om 
wat aan haar gewicht te gaan doen. “Afvallen 
is niet zomaar iets, je hebt het wel over de 
gezondheid van jouw lichaam”. Hannie koos 
daarom ervoor om verantwoord af te vallen 
onder begeleiding. 

Hannie vertelde ons waarom zij dan juist 
voor Into Beauty heeft gekozen om het 
PowerSlim afslankmethode te volgen.
“In eerste instantie ben ik via een diëtiste 
gaan afvallen. Dit ging redelijk, maar voor 
mijn gevoel niet snel genoeg. Mijn eerdere 
positieve ervaringen bij Into Beauty, hebben 
mij doen besluiten wederom voor PowerSlim 
te kiezen”. Hannie vertelt hoe ze na de eerste 
keer afgevallen te zijn met PowerSlim toch 
weer terug viel in oude patronen, “Afvallen 
is natuurlijk ook meer dan alleen maar kilo’s 
kwijtraken. Het is een proces dat je met jezelf 
aangaat met de intentie om je gezonde  
leefstijlgewoontes eigen te maken. Na het  
vallen sta je gewoon weer op. Het is voor mij 
de enige voedingswijze die binnen afzienbare 
tijd een goed gewichtsverlies tot resultaat 
heeft gehad”. 

Wij vroegen aan Hannie welke resultaten 
zij hoopte te behalen door af te vallen 
met PowerSlim?
“Ik denk dat uiteindelijk iedereen hetzelfde wil: 
in zo’n kort mogelijke tijd zoveel mogelijk  
kilo’s kwijtraken. Ik wilde mij, naast het  
verminderen van de kilo’s ook fitter gaan  
voelen om ook gemakkelijker te kunnen  
bewegen. Een middagje winkelen was al erg 
vermoeiend en dus geen prettig uitje meer. 
Zelfs een stukje wandelen was een aanslag 
op mijn conditie. Naast het verliezen van de 
kilo’s, was het dus erg prettig te ervaren dat 
het bewegen en alle lichamelijke activiteiten 
weer veel gemakkelijker gingen.” 

Hannie is gemotiveerd en vastberaden 
aan haar afslanktraject begonnen!  
Ze deelde met ons hoe haar hele proces 
is verlopen.
“Natuurlijk was ik in het begin super  
gemotiveerd, maar na verloop van tijd nam de 
motivatie wel wat af toen ik al behoorlijk was 
afgevallen. Ik voelde dat ik weer moeite moest 
gaan doen om gefocust te blijven. Ik ervaar 
dus wel degelijk moeilijke momenten, maar 
zoals Marly altijd zegt: ‘Met een slecht  
eetmoment of een slechte dag is niet alles 
verloren. De dag erna pak je het weer goed 
op en ga je weer gezond en koolhydraatarm 
aan de slag.’ Voor mij is het wekelijks wegen 
en de ondersteuning van Marly, Hans en 
Dominique essentieel om goed in het 
gezonde eetpatroon en op gewicht te  
blijven. Ik weet dat ik mijn leven lang voor mijn 
gezondheid moet zorgen en steeds zo goed 
mogelijke keuzes moet blijven maken. Ook dat 
heb ik een plek moeten geven in mijn leven.”

Hannie vertelde ons ook over een aantal 
bijzondere momenten waar ze met een 
extra blij gevoel aan terug denkt. 
“De eerste weegmomenten zijn natuurlijk  
euforisch! Die waren ook belangrijk voor mij 
om goed verder te kunnen. Ik word met name 
erg blij van de complimenten van mijn partner 
en kinderen. Je wordt er toch helemaal warm 
en gelukkig van als je kind zegt: ‘Mam wat zie 
je er toch goed uit en ik ben erg trots op je’.”

Het leven bestaat uit ups en downs, ook 
als je aan het afvallen bent natuurlijk. 
Hannie heeft deze momenten weten 
te overwinnen en blijft nu nog bewust 
bezig.
“Het blijft voor mij een uitdaging om in de 
weekenden, op verjaardagen en in vakanties 
de juiste keuzes te maken. Meestal gaat het 
goed maar het blijft lastig om de verleidingen 
te weerstaan. Wat ik echt heb overwonnen 
is het ‘belonen’ van mezelf met eten na een 
vervelende of drukke dag op mijn werk.  
Uiteraard is het weg eten van negatieve  
stemmingen geen oplossing, maar ik ben echt 
aan het leren om te zoeken naar alternatieven 
die ik ook als prettig ervaar.”

Uiteindelijk kun je een ding met  
zekerheid zeggen: “Ik heb mijn  
levenskwaliteit behoorlijk verbeterd en  
ik kan meer genieten van mijn leven!”  
Naast het gewenste gewichtsverlies 
heeft Hannie nog veel meer gewonnen.
“Ik merk zeker dat mijn gezondheid er 
fysiek op vooruit is gegaan! Mijn conditie en 
uithoudingsvermogen zijn beter, maar ik merk 
nu ook wel dat de jarenlange belasting van 
overgewicht zijn tol heeft geëist van mijn knie 
en enkelgewrichten. Toch is het feit dat ik nu 
lichamelijk veel beter uit de voeten kom iets 
wat mij ook mentaal een boost geeft!
Ik hoor van andere mensen dat het hun opvalt 
dat ik me anders en vrolijker kleed, meer 
straal en vriendelijker in het leven sta. Ik voel 
dat ik er weer mag zijn van mezelf!”

“Ik zou PowerSlim zeker aanbevelen aan  
anderen. Zoals eerder aangegeven heb ik 
allerlei diëten geprobeerd, maar PowerSlim 
is het enige waarvan ik weet dat het voor mij 
werkt. Ik hoef niet na te denken over wat ik 
eet en met een PowerSlim product als  
eetmoment maak je altijd de goede keuze.”
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“Mijn leven heeft weer  
een boost gekregen!”
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